
Protokół Nr 32/22
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 18 stycznia 2022 roku

Posiedzenie odbyło się w godz. od 900do 1119

1. Sprawy regulaminowe.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
uczestników obrad i stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy pięcioro członków Komisji:
1. Bożena Hołowienko
2. Ryszard Kruk
3. Wojciech Lewenstam
4. Anna Mrowińska
5. Piotr Skowroński,
jest więc quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych postanowień.
Dodał, że radna Anna Rożek uprzedziła, że spóźni się na posiedzenie.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. Radna Anna Rożek dołączyła
do obrad o godz. 923)
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przedstawił porządek obrad. 
zaproponowany w zawiadomieniu i zapytał, czy radni mają wnioski o wprowadzenie 
zmian do niego.
(Zawiadomienie o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad stanowi 
zał. Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.)
Po chwili stwierdził, że zgłoszeń nie ma i poddał pod głosowanie porządek obrad Komisji.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji nw. porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja o sytuacji epidemicznej na terenie Miasta Słupska – podsumowanie 

działań przeciwepidemicznych w 2021 roku.
3. Podsumowanie działań kończącego się projektu „Zdrowie - Mama i Ja” 

z uwzględnieniem propozycji nowych programów polityki zdrowotnej na lata 2022+.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Piotr 
Skowroński
NIEOBECNI (1): Anna Rożek
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że do chwili obecnej nie 
wpłynęły uwagi do treści protokołu nr 31/21 z dnia 21 grudnia 2021 r.
Następnie poddał protokół pod głosowanie.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół Nr 31/21 posiedzenia z dnia 21 grudnia 2021 r.
Wyniki głosowania:
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Piotr 
Skowroński
NIEOBECNI (1): Anna Rożek
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Ad pkt 2. Informacja o sytuacji epidemicznej na terenie Miasta Słupska – 
      podsumowanie działań przeciwepidemicznych w 2021 roku.

(Informacja na ww. temat, przekazana pismem ZiSS-II.8120.7.1.2022.MH stanowi zał.
Nr 4 do niniejszego protokołu.)
Dodatkowo,  Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Słupsku Włodzimierz Sławny
przedstawił  dane  statystyczne  dot.  liczby  zakażeń  i  hospitalizacji  na  terenie  miasta
w latach 2020-2021 i do 15 stycznia 2022 r. oraz aktualnej liczby osób przebywających
w izolacji,  hospitalizowanych,  przebywających  na  kwarantannie,  objętych  nadzorem
epidemiologicznym, liczby ognisk zakażeń oraz zgonów na terenie powiatu i miasta.
Przedstawił także informację na temat bieżącej działalności Stacji.
W  dyskusji  nt.  rozpoczynającej  się  piątej  fali  zakażeń  koronawirusem,  działań
restrykcyjnych, postępowań administracyjnych, kontroli  i  mandatów; ognisk zakażeń;
innych chorób zakaźnych występujących wśród mieszkańców powiatu; obowiązkowych
szczepień  przeciw  covid-19  uczestniczyli:  radna  Anna  Mrowińska,  Przewodniczący
Komisji  Wojciech  Lewenstam,  radny  Piotr  Skowroński  oraz  Państwowy  Powiatowy
Inspektor Sanitarny w Słupsku Włodzimierz Sławny.

Ad pkt 3. Podsumowanie działań kończącego się projektu „Zdrowie - Mama i Ja” 
      z uwzględnieniem propozycji nowych programów polityki zdrowotnej 
      na lata 2022+

(Informacje Prezydenta Miasta Słupska oraz Miejskiego Samodzielnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej  w  Słupsku  na  ww.  temat,  przekazane  pismem  ZiSS-II.8120.7.1.2022.MH
stanowią zał. Nr 5 i 6 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka poinformowała, w jaki
sposób w listopadzie 2008 roku Miasto Słupsk stało się realizatorem projektu „Zdrowie –
Mama i Ja”; o mechanizmie finansowania projektu w pierwszych i kolejnych latach jego
realizacji, oraz etapach realizacji.
Dyrektor  SP  MZOZ  w  Słupsku  Violetta  Karwalska poinformowała,  że  SP  MZOZ  jest
realizatorem projektu od 2013 roku i otrzymuje na ten cel dotację celową z budżetu
Miasta Słupska. Dodała, że w projekcie uczestniczą także powiat bytowski i słupski.
Koordynator  projektu  „Zdrowia  –  Mama  i  Ja”  Justyna  Ziętara omówiła  programy
profilaktyczne  realizowane  w ramach  projektu;  działanie  projektu  podczas  pandemii
COVID-19,  oraz  dane  statystyczne  dot.  liczby  udzielonych  porad,  przeprowadzonych
badań, zajęć i wizyt domowych w latach 2019-2021.
Głos  w  dyskusji  nt.  realizacji  projektu  na  przestrzeni  lat,  jego  zasięgu,  a  także
zasadności  przyjęcia  do  realizacji  kolejnych  programów  profilaktycznych  zabrali:
Przewodniczący Komisji  Wojciech Lewenstam, Dyrektor SP MZOZ Violetta Karwalska,
radna Anna Mrowińska, Dyrektor WziSS Beata Pawlicka, Z-ca Prezydenta Miasta Marta
Makuch.

Ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowot-
nej pod nazwą „Opieka okołoporodowa dla mieszkańców Miasta Słupska na lata 2022-
2030” (druk nr 41/14)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowot-
nej pod nazwą "Program wczesnego wykrywania dysplazji stawów biodrowych na lata
2022-2031" (druk nr 41/11)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej 
pod nazwą "Profilaktyka próchnicy zębów u dzieci w wieku przedszkolnym i młodszym
wieku szkolnym w Mieście Słupsku na lata 2022–2025" (druk nr 41/12)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej 
pod nazwą "Profilaktyka chorób układu sercowo-naczyniowego, nadciśnienia tętnicze-
go oraz hipercholesterolemii w Mieście Słupsku na lata 2022–2030" (druk nr 41/10)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nt. kosztów finansowania nowych programów polityki zdrowotnej 
uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, Dyrektor WziSS Beata Paw-
licka, radny Ryszard Kruk oraz Dyrektor SP MZOZ Violetta Karwalska.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Miasta Słupska 
za 2021 rok
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Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przed oddaniem głosu Dyrektorowi Wydzia-
łu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, nawiązując do punktu 2. porządku obrad 
stwierdził, że radni otrzymali informację Prezydenta Miasta nt. Aktualnej sytuacji pan-
demicznej oraz działań zmierzających do zminimalizowania skutków pandemii.
(Informacja na ww. temat, przekazana pismem ZiSS-II.8120.7.1.2022.MH stanowi 
zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku przez aklamację przyjęła 
do wiadomości informację.

Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Jerzy Janiak przedstawił 
sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Miasta Słupska za 2021 r.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku zapoznała się z ww. sprawoz-
daniem i przez aklamację przyjęła do wiadomości jego treść, bez uwag.

– zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania z budżetu Miasta Słupska 
na 2022 rok dotacji celowej Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu im. Janu-
sza Korczaka w Słupsku Sp. z o.o. (druk nr 41/6)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
W dyskusji nt. wielkości wsparcia Szpitala przez Miasto na przestrzeni lat; niewystar-
czającego zabezpieczenia mieszkańców Słupska przez Szpital; skutków zmiany systemu 
kształcenia w zawodzie pielęgniarki; skutków ograniczonego naboru na studia medycz-
ne; utrudnionego przepływu kadr uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Wojciech Le-
wenstam, radny Piotr Skowroński, radna Anna Rożek, radny Ryszard Kruk, Zastępca Pre-
zydenta Miasta Marta Makuch, Dyrektor WziSS Beata Pawlicka, radna Anna Mrowińska.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania więk-
szością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Piotr Skowroński

– opinia dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w celu przejęcia przez Miasto Słupsk praw i obowiązków Gminy 
Ustka związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym 
i Bezdomnym w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13 (druk nr 41/13)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
Głos w dyskusji zabrali radna Anna Rożek i Piotr Skowroński.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 41/1)
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Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła i uzasadniła projekt 
uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– opinia dot. projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w Słupsku (druk 
nr 41/3)

Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła i uzasadniła projekt 
uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

– zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 września 2015 r. w sprawie zasad 
stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom, drogom wewnętrznym i innym 
obiektom miejskim w Słupsku (druk nr 41/15)

Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła i uzasadniła projekt 
uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

Ad pkt 5. Sprawy bieżące.

– zaopiniowanie wniosku mieszkańców o nadanie nazwy „Zbigniewa Wodeckiego” ulicy 
zlokalizowanej między ulicami Czesława Niemena i Jacka Kaczmarskiego

Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła wniosek.
Głos w dyskusji zabrali Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam i Wiceprzewodni-
cząca Komisji Anna Rożek.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że porządek obrad został 
zrealizowany. Podziękował obecnym za udział w posiedzeniu i zamknął je.
Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła insp. BRM Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Wojciech Lewenstam
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